
Fra: Larissa Dahl
Sendt: 9. juli 2018 09:51
Til: Larissa Dahl
Emne: Vedr. mangel søknader om rammetillatelse for felt B5 i Mjåtveitmarka

Hei!
Viser til e - post korrespondanse og vår tidligere e - post av 5.07.18 nedenfor.

Vi har konferert saken med avdelingssjefen og ber om uttale fra NVE og Fylkesmannen i Hordaland
før vi kan behandle saken.
Vi informerer at saksbehandlingsfrister gjelder ikke før saken er komplett.

Med vennleg helsing
Larissa Dahl
Rådgiver Plan - utbyggi ng og kommunal teknikk

Fra: Magnar Tysseland [ mailto:magnar@tyark.no ]
Sendt: 5. juli 2018 14:22
Til: Larissa Dahl
Kopi: Thomas Tysseland
Emne: SV: Vedr. søknader om rammetillatelse for felt B5 i Mjåtveitmarka

He
Dette bør knyttes til søknad om IG, og settes som vilkår i Rammeløyvet.
Vi må diskutere dette med utførende for grunnarbeidet, som vi da får inn i saken før vi søker IG.
Utførende grunnarbeider vil da om nødvendig knytte til seg en rådgiver på dette feltet, og vi vil da
også søke ansvarsrett på dette PRO faget med samsvar når vi søker IG.
PRO for dette faget må så ta nødvendig avklaring mot NVE og Fylket etter beskrevet løsning

I søk Ramme skal det være ok som vi har søkt med bygg, utomhusplan og ter rengsnitt

magnar@tyark.no
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    90 95 51 19 
    tyark.no 
 

     Strandgaten 19 
    5013 Bergen 
 

Fra: Larissa Dahl [mailto:larissa.dahl@meland.kommune.no]  

Sendt: torsdag 5. juli 2018 13.46 
Til: Magnar Tysseland 

Kopi: Thomas Tysseland 
Emne: Vedr. søknader om rammetillatelse for felt B5 i Mjåtveitmarka 

Viktighet: Høy 

 
 
Hei! Viser til søknader om rammetillatelse for felt B5 i  Mjåtveitmarka, bygg A, bygg B, utomhus Gbnr 
22/190. 
 
Viser til referat frå forhåndskonferansen avholdt 29.05.18 i sak 18/1308. 
 
Det står følgende i referatet: 
«Kommunen orienterte om at det går ein sidebekk til Mjåtveitselva over eigedomen.  

Må vurdere alternativ for å hindre avgrenning til bekken under byggjearbeida og for best 

mulig ivaretaking av bekken.  
Kommunen ber søkjar om å henvende seg til NVE og Fylkesmannen i Hordaland for ei 
vurdering av moglege løysingar før det vert søkt om løyve til opparbeiding av utomhusarealet.» 
 
Vi vil presisere at uttale frå NVE og Fylkesmannen i Hordaland må foreligge før vi kan behandle 
saken. Vi skal oversende saken til uttale men trenger detaljert informasjon fra dere vedr. bekk og evt. 
lukking av deler av bekk i rør. Dette skal gjøres med hensyn til elvemuslinger i samsvar med 
Naturmangfoldloven. 
 
Vi informerer at saksbehandlingsfrister gjelder ikke før saken er komplett. 
 
 
Med vennleg helsing 
Larissa Dahl 
Rådgiver Plan- utbygging og kommunal teknikk  
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